

# 香港出口价目表

## 国际特惠 (试点) Economy Express (Pilot)



生效日期 Effective Date: 19/10/2018

跨境直邮-直购进口/个人行邮

Cross-Border Direct Ship-E-commerce Import/Personal Parcel

			寄付价格 Shipper Pay	
原寄地 Origin	目的地 Destination	币种 Currency	首1公斤 First 1kg	续重每0.5公斤 Subsequent 0.5kg
香港/澳门 Hong Kong/Macau	中国大陆 Mainland China	港币 HKD	28	9

			到付价格 Receiver Pay	
原寄地 Origin	目的地 Destination	币种 Currency	首1公斤 First 1kg	续重每0.5公斤 Subsequent 0.5kg
香港/澳门 Hong Kong/Macau	中国大陆 Mainland China	人民币 RMB	24	8

备注：

- 计费重量规则: 以0.5公斤为计算单位,不足0.5公斤者,小数位部份会进位到下一个0.5公斤为计算标准。  
Shipments are calculated in 0.5kg increments, weight in decimal kg will be rounded up to the nearest 0.5kg.
- 限重20KG, 快件计费重量取实际重量或体积重量中较高者。体积重量计算公式为: 长 × 宽 × 高 (cm) ÷ 6,000。  
Maximum weight is 20kg, the chargeable weight of a shipment is determined by the actual gross weight or the volumetric weight (L x W x H (cm) ÷ 6,000), whichever is greater.
- 本价格为寄件方自行送货至指定地点价格。如需上门取件, 费用另行商议。  
Senders should drop off the shipment at SF dedicated location. Provision of pickup service is negotiable.
- 以上服务豁免燃油附加费。顺丰保留向客户收取附加费之权利。  
Full waiver of Fuel Surcharge is granted on all shipments. S.F. Express reserves the right to impose the Fuel Surcharge without prior notice.
- 采用直购进口清关方式,商家需要具有进口电商备案资质且有能力推送订单、支付单。  
For e-Commerce Import Model: Customer should be able to perform Enterprise Registration and provide order & payment details with proof.
- 采用个人行邮清关方式,需商家提供所有清关文件,如:身份证副本,包裹内商品清单等。  
For Personal Parcel Model: Customer should provide all necessary documents for customs clearance, e.g. ID copy, packing/commodity list.
- 客户须承担因快件产生的相应税项。  
Customers are liable for any duties and taxes that shipment may incur.
- 顺丰保留随时修改此价目表或终止服务及有关条款之权利,而无需另行通知。  
S.F. Express reserves the right at any time to amend, modify or discontinue the service, tariffs and applicable terms and conditions without prior notice.

HKEEP20181019